
Referat fra skolebestyrelsesmøde den 27.08.2019 

Afbud:  Thomas  

Tilstede: Lea, Lauritz, Peter Emilie, Majbritt, Henriette, Lene, Ann, Solveig  

1. Ordstyrer 

Lea valgt til ordstyrer 

2. Elevrådet – udgår til medlemmer er valgt  

Drøftelse af organisering af punktet med eleverne. Forslag om at nogen fra SB kommer til et 
elevrådsmøde.  Spørge eleverne om det kunne give mening med et besøg (Aksten). Eleverne 
inviteres til kursus for elevrødder i Københavns kommune. Hvordan skabes kontinuitet på 
elevsiden og prestige omkring deres rolle i SB evt. gennem erkendtligheder fra skolen.  

3. Tilbagemelding på hjemmesiden  

Generelt fin, meget information, men nødvendigt. Lars sender sine noter desangående til Emilie.  
Oversættelsessiden fungerer ikke optimalt.  

4. Suppleringsvalg/kontaktforældremøde den 30. september 

Formalia omkring suppleringsvalget styres af Peter. Der er pt. 6 forældrerepræsentanter i SB. 
Nogen har været suppleanter men er nu medlemmer og kan ikke gå tilbage til at være 
suppleanter. Ved mødevirksomhed inviteres suppleanterne. De første 6 pladser optaget af SB, 
der mangler et bestyrelsesmedlem. En liste med 7 suppleanter. Der kan blive fredsvalg eller 
kampvalg, hvis der er to der stiller op til bestyrelsen. Elektronisk afstemning kan give en social 
slagside. Hvis kampvalg går der en måned, før det kommer på plads.  

Peter foreslår et kombineret kontakt/trivsel forældremøde fælles med alle andre interesserede 
forældre med omkring suppleringsvalg til SB. Det er kun forældre med forældremyndighed, der 
kan stille op. Opstillingsmødet skal ligge til sidst.  

Forslag til overskrift på indbydelse: 

Hvordan skaber vi i fællesskab en god skole. 

 Dit barn – din skole 

Dagsorden:  

Kontakt og trivsel forældrene rolle/ suppleringsvalg til skolebestyrelsen  

Kl. 18.30-20.30. Solvej og udarbejder invitation færdig slut næste uge. Peter har bestyrelsens 
goodwill til at ’spame’ forældrene omkring mødet på SMS.  

 

 

 



 

5. Konsekvenser af flere lektioner:  

Den seneste reform betyder at timetallet skal øges for eleverne. Det har affødt nogle 
henvendelser fra forældre især på 4./5. årgang, der er utilfredse med eleverne ’lange dage’. 
lange dage. Der har været forældreønsker om fritagelse fra den sidste lektion pga. 
fritidsaktiviteter. Musikskoleundervisning, eliteidræt giver mulighed for fritagelse, men hvis en 
forældre beslutter at en elev skal gå før tid – betyder det ulovligt fravær og/eller fravær med 
tilladelse som kan få konsekvenser for børnepenge.  

Skemalægningen i indskolingen hører sammen med fritidshjemmet, derfor har eleverne i 
indskolingen altid fri senest kl. 14.00 

Pointe at tale med klubben, da de laver ture, der starter, før eleverne har fri.  

6. Planlægning af kvalitetsrapport 

Kvalitetsrapporten (2. oktober), Peter tager det første gennemsyn. Skal på SB mødet den 23. 
oktober, hvor den skal behandles første gang og skal finpudses den onsdag den 6. november, 
som afløser mødet den 28.11. 

7. Datoer for bestyrelsesmøder frem til jul 

Tirsdag den 27.08, onsdag den 25.09, 30.09 opstillingsmøde om suppleringsvalg og trivsels- og 
kontakt forældremøde og evt. valg samme dag, onsdag den 23.10 og tirsdag den 10.12.   

8. Pause 

9. Faglig handleplan bl.a. Feed-back samtaler 

Skolen er kommet på den faglige handleplan pga. karaktererne til 9. klasses afgangsprøve 
sidste år. I år er karaktergennemsnittet udmærket 

 Fra indeværende skoleår, (6. – 9. kl.)  er der afsat tid til at eleverne får en fit back samtale i 
kvartalet med en lærer. Grundlæggende vil det være dansklæreren, der gennemfører 
samtalerne. Give en fit back på skolegangen som helhed. 3 årligt forsøg i samarbejde med 
Husum og Tingbjerg Skole – ens men med kulturforskelle. Fælles opstartsdag med Tingbjerg og 
Husum Skole – på mange måder en god dag, men der var for mange samlet. Arrangementet  
skulle nok have været delt op i afdelinger, og for Korsager Skole var det første skoledag og det 
var ikke godt, at man ikke så sine kollegaer den første dag. Det er ikke afklaret om forældrene 
skal have en tilbagemelding, 

10. Henvendelse fra 6.C 

Situationen omkring mobning på de sociale medier blev drøftet 

 

 

 



11. punkter til det kommende møde/møder 

• Princip medier og brug af dem 

• Oplæg til tema aften ved, Emma Holten eller Chstrina Weilø Majbritt undersøger og 
booker i perioden fra februar frem til april.  

• Skal der udarbejdes principper omkring resursecentrets arbejde eksempelvis 
ordblindhed? 

• Skal RC inviteres til et møde, hvor de præsenterer, hvordan resursecentret arbejder  

11. Lukket punkt.  

 


